

PROTOKOLL RY 15/2021

Datum: 2021-10-25

Plats: Teamsmöte.

Närvarande: * Janne Rydh (JR), Ordförande
(* = beslutande) * David Lindström (DL), ledamot
* Lotta Lundqvist (LL), Ledamot
Patrik Persson (PP), SRM
Jocke Berg (JB), SRM
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén
Benny Cronert (BC) tillträder 1/11
Theres Thörnevall (TT) tillträder 1/11

frånvarande:

Anna Rönne (AR), Tekniska
Kommittén
Stefan Ohlson (SO), ledamot
Johan Garli (JG), ledamot

Till Officiella meddelanden:

-
- § 225 **Mötets öppnande**
 - § 226 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 227 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 228 **Pågående ärenden**
 - § 229 **Ekonomi**
 - § 230 **Landslag**
 - § 231 **SM**
 - § 232 **Däck**
 - § 233 **Teknik**
 - § 234 **Dispenser**
 - § 235 **Öppet Rallyforum**
 - § 236 **SGA**
 - § 237 **Rallyregler**
 - § 238 **Övriga frågor**
 - § 239 **Nästa möte**
 - § 240 **Mötets avslutande**

§ 225 **Mötets öppnande**

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

§ 226 Föregående mötesprotokoll

Inget kvar från föregående protokoll

§ 227 Fastställande av dagordning

Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 228 Pågående ärenden

-Ligger under respektive paragraf.

§ 229 Ekonomi

-JR arbetar med budget för 2022. TT tar över det arbetet 2022.

§ 230 Landslag

-Inget nytt.

§ 231 SM

- Vi har tagit del av Domar-Teknikerrapport från Ludvika MS, Grus SM.
- Diskussioner om SM-regler inför 2022 pågår.
- Grus SM kommer att köras under 2022.
- Ett förtydligande om Bodens SM-tävling i januari. Tävligen är en (1) tävling som körs under 2 dagar.

§ 232 Däck

-Då inga nya mönster för vinterdäck har inkommit före 15/10, kommer nuvarande vinterlista uppdateras med nytt datum.

§ 233 Teknik

-På förekommen anledning att endast SBF ska ha kontakt med Transportstyrelsen, så ligger hanteringstiden nu på normal tid (3-5 veckor).

-VO i klass Hb diskuterades med bakgrunden att vissa säkerhetslösningar kan kräva ett bilmodellsanpassat VO.

-På förekommen anledning skall TUSS-besiktningar vara godkänd av distriktet med behörig personal.

§ 234 Dispenser

-Frågan har inkommit från Mellannorrland att få använda en icke auktoriserad notskrivare under 2022. Frågan bordlägges.

§ 235 Öppet Rallyforum

-Inget nytt.

§ 236 SGA

-Programpunkter tas fram av utskottet.

§ 237 Rallyregler

-Inget nytt.

§ 238 Övriga frågor

-Under Bilsportkonferensen 20-21/11, förväntas närmare presentation av projektet "Ökad säkerhet i skogen".

-JR informerar om Nordiska Mästerskapet 2022. Sverige, Finland och Danmark deltar, för Sveriges del ingår NM i SSR.

§239 Nästa möte

-Nästa möte 15/11 kl. 20.00.

§ 240 Mötets avslutande

-Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22.25.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Lotta Lundqvist

Janne Rydh